






c Fråga om hur SWF kan arbeta med frågor kring alkoholtillstånd. (Per Åke Wiberg, Whisky i Ljungby) 

SWF har tidigare arbetat aktivt med frågan. Peter Borg berättade att SWF har haft samarbete med jurist i just 
frågan om alkohollagstiftning och gårdsförsäljning. 

Peter Borg informerade också att SWF löpande har varit aktiv i rådgivning till klubbarna om tolkning av rådande 
lagstiftning, 

Peter Borg berättade också att det funnits ambitioner att bearbeta myndigheter i frågan men att det historiskt 
funnits klubbar och styrelseledamöter som starkt motsatte sig att vi skapar turbulens som ger myndigheterna 
anledning att lägga sig i vår provningsverksamhet då många klubbar inte följde alla regelverk. 

I senaste enkäten så ger feedbacken att SWF bör prioritera frågan, det finns också stöd i stadgarna att SWF ska 
vara aktiv i frågan. 

Anders Wedebrand, Aras Uisge Beatha Society rekommenderade styrelsen att först utreda vad som är problemet 
ute i klubbarnas provningsverksamhet när det gäller alkohollagstiftningen innan man påverkar lagstiftarna. 

Diverse diskussioner fördes som kan sammanfattas med att det finns ett behov av ett klargörande kring dagens 
regler och tillämpningar samt ett behov att kartlägga klubbarnas erfarenheter och behov. 

26. Årsmötets avslutande.
Anders Görling avslutade mötet och tackade alla för intresse och dialog kl 20:30.

Peter Moren, Whiskyklubben Kornet, Norrköping, styrelseledamot SWF. 
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